

Sarir Oil Operations

Invitation for Pre-qualification

Tender No.	STC-07-2022
Projects Title	Fiscal Metering System replacement

Sarir Oil Operations Company intends to conduct a tender for **Fiscal Metering System Replacement** for oil & gas surface facilities in contract areas A91 & A107 and at Zueitina 103A field.

The project scope includes engineering design and purchase of skid mounted fiscal metering to replace the existing ten fiscal meters including their flow computers, plus a flow computer system for a gas orifice flowmeter.

Accordingly, we invite suppliers who are specialized and experienced in this field to participate in this pre-qualification and to fill out the Letter of Intent -LOI form (Attachment No. 1), and questionnaire (Attachment No. 2) and submit them along with the financial and legal files as described in Attachment No. 3.

IMPORTANT NOTES:

- SOO reserves its right to reject any or all companies at its sole discretion. Such act by SOO shall be final and shall not be contested or challenged by any participants.
- The company will deal only with the persons officially authorized by the companies applying for pre-qualification.
- The company has the right to extend the pre-qualification period for another period of time if necessary, provided that the additional period is automatically announced on the company and National Oil Corporation websites.
- All costs of whatsoever nature incurred in the preparation and submission of the documents, including visits, if any, incurred in connection with this invitation, shall be borne by companies intended to participate in the prequalification process and tendering process (if qualified) and will not be claimed under any circumstances.

Participation:

- The last date to receive the documents is **11/10/2022 at 12:00 pm**, local time. Accordingly, all interested contractors should submit the required information not later than the above-mentioned date. Any document submitted after this date will be disregarded.

The documents are to be submitted prior to the specified deadline date to the following address:

- One hardcopy to be hand delivered to the company address:
Sarir Oil Operations, Corinthia Commercial Centre, Tripoli, P.O. Box: 469 & 905 & 91050, Phone 33 50 140 – 7
- Another electronic copy by email to: SOO.Tenders-Committee@sarir-oil.com

For any inquiries, please, contact the tender committee secretariat by email or by phone at: 021 3350140-7 Ext: 11316

Attachments:

1. Intension to bid Form.
2. Pre-qualification questionnaire
3. Required legal and finance documents.

AN

F. A

NO

1.5

شركة السرير للعمليات النفطية

إعلان عن مناقصة للتأهيل المسبق

رقم العطاء	STC-07-2022
الموضوع	استبدال منظومة القياس – Fiscal Metering System replacement

تعتزم شركة السرير للعمليات النفطية إجراء مناقصة لشركات متخصصة في تصاميم وشراء وتركيب منظومة عدادات القياس المزمع تركيبها بمنطقتي العقد 91 و 107 وفي حقل الزويتينة A103.

يشمل مجال عمل المشروع التصميم الهندسي وشراء أجهزة قياس مالية مثبتة على المنصة لاستبدال عشرة عدادات مالية بما في ذلك أجهزة الكمبيوتر الخاصة بالتحكم ، بالإضافة إلى نظام كمبيوتر التدفق لمقياس تدفق فتحة الغاز (Orifice Plate).

وفقاً لذلك، ندعو الموردين المتخصصين وذوي الخبرة في هذا المجال للمشاركة في هذا التأهيل المسبق وملء نموذج خطاب النوايا (المرفق رقم 1) ، والاستبيان (المرفق رقم 2) وتقديمها مع الملفات المالية والقانونية للشركة كما هو موضح في المرفق رقم 3.

ملاحظات هامة:

- تحتفظ شركة السرير بحقها في رفض أي / أو جميع الشركات وفقاً لتقديرها الخاص. يجب أن يكون هذا التصرف من قبل الشركة نهائياً ولا يجوز الاعتراض عليه أو الطعن فيه من قبل أي مشارك.
- سيكون تعامل الشركة فقط مع الأشخاص المخولين رسمياً من قبل الشركات المتقدمة للتأهيل المسبق .
- للشركة الحق في تمديد فترة تقديم العروض لفترة زمنية أخرى إذا استوجب الامر ذلك، على ان يتم الإعلان عن المدة الإضافية تلقائياً بالموقع الإلكتروني للشركة وموقع المؤسسة الوطنية للنفط.
- جميع التكاليف المتكبدة فيما يتعلق بهذه الدعوة مهما كانت طبيعتها لغرض إعداد وتقديم وثائق العروض، بما في ذلك الزيارات، إن وجدت، يجب أن تتحملها الشركات التي تعتزم المشاركة في هذه المناقصة.

المشاركة:

- آخر موعد لاستلام العطاء هو 2022/10/11 الساعة 12:00 ظهراً بالتوقيت المحلي. ووفقاً لذلك، يجب على جميع المقاولين المهتمين تقديم المعلومات المطلوبة في موعد لا يتجاوز التاريخ المذكور أعلاه، وسيتم تجاهل أي مستند يتم تقديمه بعد هذا التاريخ.

• يتم تقديم الملفات المطلوبة قبل الموعد النهائي في نسختين:
- الاولى ورقية تسلّم باليد المحدد، إلى العنوان التالي:
المركز التجاري كورنثيا - طرابلس- ص.ب: 469 ، 905 ، 91050 هاتف رقم: 7 - 33 50 140 مبرق Wintlib 20103

- الثانية إلكترونية ترسل بالبريد الإلكتروني،
يمكن ارسال النسخة الإلكترونية الى البريد الإلكتروني: بريد إلكتروني: SOO.Tenders-Committee@sarir-oil.com

للاستفسار هاتف: 021 7-3350140 داخلي 11316

المرفقات:

- نموذج النية لتقديم العطاء
- استبيان التأهيل المسبق
- قائمة بالمستندات القانونية والمالية المطلوبة.

F.A

AN

4.5

٤٠٥